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Onderwerp

Te hoge beschoeiingen

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

BBB Zuid-Holland maakt zich zorgen over de te hoge schoeiingen in het water bij TBO's (Terreinbeherende

Organisaties) in de wateren van onze provincie. Dit probleem treft niet alleen de TBO's, maar ook

particulieren en bedrijven die hiervoor verantwoordelijk zijn.

Per gebied dient conform de Wet natuurbescherming (nu opgegaan in de Omgevingswet) de juiste

schoeiing te worden geslagen om de flora en fauna te beschermen, waaronder het voorkomen van

verdrinking van dieren door ontoereikende uittreedmogelijkheden. Hierbij is het van belang om te zien dat

verschillende dieren, verschillende behoeftes hebben. Het gaat om alle beschoeiingen voor

weidevogelgebieden. Helaas constateren wij dat er veelal te hoge schoeiingen zijn en dat faunatrappen

ontbreken.

Ondergetekende stelt aan het college van Gedeputeerde Staten de volgende vragen:

1. Heeft GS een gedetailleerd overzicht van alle geplaatste faunatrappen en juiste

uittreedmogelijkheden voor dieren in de provincie? Zo ja, is GS bereid deze toe te sturen? 

Antwoord

Nee, er is bij GS geen gedetailleerd overzicht bekend van alle geplaatste faunatrappen en

uittredemogelijkheden.

2. Is GS zich bewust van hun zorgplicht om de flora en fauna te beschermen? 

Antwoord

We zijn ons ervan bewust dat iedereen wettelijk verplicht is om zorg te dragen voor de fysieke

leefomgeving, inclusief de dieren en planten. Daar waar mogelijk en wenselijk nemen wij als eigenaar of

beheerder van wateren maatregelen om onnodige slachtoffers onder dieren te voorkomen.

3. Kan GS concrete voorbeelden geven waar faunatrappen en uittredenplaatsen zich bevinden die op

initiatief van de provincie zijn geplaatst, dit gezien de zorgplicht? 

Antwoord

Binnen nieuw te realiseren NNN wordt geen hoge beschoeiingen aangelegd. Daar waar beschoeiing nodig

is, wordt het nooit tweezijdig aangelegd. Uittreden is daar altijd mogelijk. 
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De provincie beheert ongeveer 210 km oeverconstructies langs de provinciale vaarwegen. Zodoende

hebben we ieder jaar wel een oeververvangingsproject in voorbereiding of uitvoering. Fauna is ook een

aandachtspunt voor onze oeververvangingsprojecten. Daar waar mogelijk (als er voldoende ruimte is)

realiseren we een Natuurvriendelijke oever (ofwel NVO). De NVO’s worden zo uitgevoerd dat als er fauna

te water geraakt, er ook gemakkelijk weer uit kan klimmen i.v.m. het flauwe talud. 

 

Veel van onze oeverconstructies worden vervangen door een landelijke oeverconstructie met een talud.

Deze zijn voorzien van een deksloof onder water en een trapvoorziening (om de 50 m, met treden door

stenen) waar ook bepaalde fauna eruit kan klimmen. Daarnaast wordt er bij oeververvangingsprojecten

(zowel voor oevers met talud, als voor steil landelijke oevers) iedere 300 m een nieuwe Fauna

Uitredeplaatsen (FUP) gerealiseerd. Dit is nieuw beleid en afgelopen jaar heeft dat geleid tot bijvoorbeeld

de FUP nabij de Kortsteekterweg. 

4. Is GS bereid om daar waar nodig direct maatregelen te nemen om onnodig leed voor dieren te

voorkomen door de implementatie van passende faunatrappen en uittredeplaatsen? Graag een

gemotiveerd antwoord.

Antwoord

Daar waar deze ongewenste situatie zich voordoet, binnen natuurgebieden of daarbuiten in het agrarisch

gebied, zullen we bezien wat we kunnen doen ter voorkoming van onnodig dierenleed. In de inleiding van

de vragen wordt vermeld dat er is geconstateerd dat er veelal te hoge beschoeiingen zijn zonder

faunatrappen. Wij ontvangen graag meer informatie over deze locaties zodat we met de beheerder in

gesprek kunnen gaan over het oplossen van dit probleem.
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